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SĒDES  PROTOKOLS 
Attālināta sēde 

 

2022.gada 19.janvāris                                                                         protokols Nr. 3. 
 

Sēde izsludināta 14.01.2022.plkst. 08:58 

Sēde atklāta 19.01.2022. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājumi  

1. Par Ķekavas novada sociālā dienesta darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu;  

2. Par Ķekavas novada sociālā dienesta darbinieku darbības rezultātu novērtēšanas nolikuma 

apstiprināšanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

3. Par speciālās atļaujas (licences) komercdarbībai zvejniecībā izsniegšanu SIA „Priedmalas T”;  

4. Par nedzīvojamās telpas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai „Baldones Māksla”  

pašvaldības nekustamajā īpašumā Daugavas ielā 2A, Baldonē;  

5. Par apgrūtinājuma nodibināšanu pašvaldības nekustamajā īpašumā Daugavas ielā 43, 

Baldonē;  

6. Par pirmpirkuma tiesību izmantošanu uz nekustamo īpašumu Zeltkalnu iela, Baldonē;  

7. Par nekustamā īpašuma Birzes iela 6A, Baložos, atsavināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma Sudraba iela 1, Jenčos, ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

9. Par apbūves tiesības izsoli uz daļu no pašvaldībai piederošās zemes vienības Nākotnes iela 

1A, Ķekavā, Ķekavas pagastā;  

10. Par grozījumiem 2018.gada 15.janvāra valdījuma līgumā Nr.1-17.1/18/17;  

11. Par zemes piešķiršanu nomā A.A. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Dārzāres", 

Baldonē;  

12. Par 2012.gada 8.oktobra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/12/69 termiņa 

pagarināšanu;  

13. Par 2012.gada 29.novembra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/12/84 termiņa 

pagarināšanu;  

14. Par 2012.gada 14.decembra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/12/86 termiņa 

pagarināšanu;  

15. Par 2013.gada 16.janvāra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/13/5 termiņa 

pagarināšanu;  

16. Par 2014.gada 6.oktobra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/14/62 termiņa 

pagarināšanu;  

17. Par 2015.gada 8.decembra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/15/156 termiņa 

pagarināšanu;  

18. Par 2017.gada 30.marta zemes nomas līguma Nr.1-24/9 termiņa pagarināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi  

19. Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma “Celmiņi” Saulgožos, Ķekavas pagastā, 

īstenošanai - Celmiņu iela 16;  

20. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu  nekustamajā īpašumā "Bikšas-1", Dzintaros, 

Daugmales pagastā;  

21. Par detālplānojuma ”Beitiņi-4”, Ķekavā, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma atkārtotu 

izdošanu;  
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22. Par detālplānojuma ”Mašēni”, Ķekavā, Ķekavas pagastā,  darba uzdevuma atkārtotu izdošanu;  

23. Par detālplānojuma ”Sproģi-1”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma atkārtotu 

izdošanu;  

24. Par detālplānojuma “Olektes” apstiprināšanu, Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

25. Par nekustamā īpašuma “Ledlauži” Valdlaučos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa maiņu;  

26. Par nekustamā īpašuma “Bumbiņas” Valdlaučos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa maiņu;  

27. Par nekustamo īpašumu Lāceņu ielā 4 un Mākoņkalna ielā 5, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, 

lietošanas mērķa maiņu;  

28. Par nekustamā īpašuma “Priežkalni” Krustkalnos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa maiņu;  

29. Par nekustamā īpašuma Grantu ielā 11A, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa 

maiņu;  

30. Par nekustamā īpašuma Grantu ielā 9A, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa 

maiņu;  

31. Par nekustamā īpašuma Grantu ielā 11, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa 

maiņu;  

32. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu detālplānojuma “Tošas-1” Krustkalnos, 

Ķekavas pagastā, teritorijai;  

33. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos Pavasara ielā 38 un 36, 

Baložos;  

34. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu nekustamā īpašuma “Ozolzīles” daļā;  

35. Par lokālplānojuma nekustamajam īpašumam  “Baložu iela 33” pieguļošās infrastruktūras 

attīstīšanu un būvprojekta izstrādi objektam  “Jaunas PII ēkas Baložos, Titurgā, Ķekavas 

novadā būvprojekta izstrāde un autoruzraudzība”. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

36. Par nodomu protokola parakstīšanu ar Doles saviesīgo biedrību;  

37. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” nolikuma apstiprināšanu;  

38. Par Ķekavas novada sporta laureāta nolikuma apstiprināšanu. 

Drošības komitejas jautājums  

39. Par pārjaunojuma līguma termiņa pagarinājumu. 

Finanšu komitejas jautājumi  

40. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības nodevu par izklaidējoša rakstura pasākumu rīkošanu 

publiskās vietās” apstiprināšanu;  

41. Par pašvaldības kustamās mantas atsavināšanu, ieguldot SIA “Ķekavas sadzīves servisa 

centrs” pamatkapitālā;  

42. Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Ķekavas vidusskolas un Baložu vidusskolas  mācību vides 

uzlabošana” realizēšanai, informācijas un komunikācijas tehnoloģiju aprīkojuma iegādei.  

Piebalsotais jautājums  

43. Par dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks. 
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Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone, Administratīvās pārvaldes jurists Jānis Zvaigzne, Īpašumu 

pārvaldes speciāliste Inese Blese, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Aivita Zavadska, 

vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, projektu vadītājs Māris Ozoliņš. 

 
Deputāti, kuri nepiedalās sēdē: Juris Jerums, Gatis Līcis, Viktorija Baire. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
  

Žilko atklāj domes sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

Žilko ziņo par darba kārtību un informē, ka iesniegti priekšlikumi par darba kārtības 

grozījumiem.  

Legzdiņa un Jēkabsone komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu nav, debašu nav Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas –  

Izņemt no darba kārtības 7.jautājumu 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Kaspars Gorkšs, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Iekļaut darba kārtībā 44. piebalsojamo jautājumu un izskatīt kā 4. jautājumu 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Kaspars Gorkšs, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Tiek sakārtota darba kārtība atbilstoši priekšlikumiem, un Žilko aicina balsot par koriģēto darba 

kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2022.gada 19.janvāra sēdes darba kārtību. 
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SOCIĀLO LIETU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

1. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 24:30) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – nolikumu izskatīja Sociālo lietu un Finanšu komitejas, 

nolikums sagatavots, pamatojoties uz centrālās administrācijas atalgojuma nolikumu, bet tam 

izdarītas korekcijas, saskaņā ar komitejās izteiktajiem aizrādījumiem. Viņa skaidro sīkāk par 

grozījumu būtību un pamatojumu un norāda, kadus priekšlikumus par grozījumiem nolikumā 

iesniegusi, tāpat viņa informē, ka ar priekšlikumu iesniegusi nolikuma variantu, kurā jau 

iestrādāti visi viņas minētie labojumi. 

Zvaigzne norāda, kurš priekšlikums būtu pārnesams uz nākamo jautājumu, jo tas attiecas uz to. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Jēkabsone.  

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Ķekavas novada sociālā dienesta darbinieku atlīdzības nolikumā lietot vienotu terminu –

“darba izpildes novērtēšana”, proti, aizstāt nolikumā “kompetenču un darba rezultātu 

novērtēšana”, “darbības un tās rezultātu novērtējums” ar “darba izpildes novērtēšana”. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Ķekavas novada sociālā dienesta darbinieku atlīdzības nolikuma 7.3.apakšpunktu izteikt 

šādā redakcijā:  

“pēc ikgadējās darbinieka darba izpildes novērtēšanas, ko nosaka Sociālā dienesta 

darbinieku darba izpildes novērtēšanas nolikums – amatam noteiktā amata mēnešalga, 

maksimālā pakāpes likme;” 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

3.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Ķekavas novada sociālā dienesta darbinieku atlīdzības nolikuma 16.3.apakšpunktu izteikt 

šādā redakcijā: “piemaksas apmēru mēnesī, kas nevar pārsniegt 25% (divdesmit piecus 

procentus) no darbiniekam noteiktās mēnešalgas, nosaka darba devējs, ja šim mērķim ir 

piešķirti atbilstoši finanšu līdzekļi.” 

Atklāti balsojot 
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ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Balsot par Ķekavas novada sociālā dienesta darbinieku atlīdzības nolikumu ar labojumiem 

atbilstoši priekšlikumiem. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Žilko aicina balsot par laboto lēmuma projektu 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada sociālā dienesta darbinieku atlīdzības nolikumu  

Lēmums pielikumā.  

 

 

2. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.37:50) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – arī šo nolikumu izskatīja Sociālo lietu un Finanšu komitejā, 

pēc komitejas labota tikai terminoloģija, par ko arī iesniegts priekšlikums. 

Jautājumu nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Nolikuma “Ķekavas novada sociālā dienesta darbinieku darbības rezultātu novērtēšanas 

nolikums” nosaukumā un nolikuma tekstā, kā arī lēmumprojektā aizstāt vārdus “darbības 

rezultātu” ar vārdiem “darba izpildes” . 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 



 6 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Balsot par Ķekavas novada sociālā dienesta darbinieku darba izpildes novērtēšanas 

nolikumu ar labojumiem atblstoši priekšlikumiem. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti un Žilko aicina balsot  par laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada sociālā dienesta darbinieku darbības rezultātu novērtēšanas 

nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

3. 
Par dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.42:53) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saņemts personas iesniegums ar lūgumu mainīt viņai 

piešķirto dzīvojamo platību pret tādu, kurai ir augstāks labiekārtojuma līmenis, jo personai ir 

maznodrošinātas personas statuss un apgādībā ir divi nepilngadīgi bērni, no kuriem viens ir bērns 

ar īpašām vajadzībām, kas prasa diezgan lielas papildus rūpes. Sociālo lietu komiteja izteica 

atzinumu, ka dzīvojamā platība ir piešķirama, tā arī tika atrasta, tomēr šai dzīvojamai platībai ir 

noteikts dienesta dzīvokļa statuss. Tā kā likuma normas nosaka, ka šo dienesta dzīvokļa statusu 

var piešķirt vai atcelt ar domes lēmumu, tad sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Tiek pārrunāts par pievienotajiem dokumentiem un lēmuma projektu, par kuru jābalso. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atcelt Ķekavas novada pašvaldībai piederošajam dzīvoklim Rīgas ielā 46-9, Baldonē, 

dienesta dzīvokļa statusu. 

Lēmums pielikumā.  
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ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

4. 
Par zvejas tiesību atļauju 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.47:18) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no juridiskas personas ar lūgumu 

izsniegt speciālo zvejniecības atļauju. Uzņēmējs ar zveju Daugavā nodarbojas jau 15 gadus, šai 

laikā uzņēmējs apzinīgi pildījis visas normas, nav arī parādu ne valstij, ne pašvaldībai, papildus 

licencei uzņēmējs no pašvaldības nomā zemes gabalu 2600 kv.m.platībā savas uzņēmējdarbības 

nodrošināšanai. Legzdiņa aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsniegt SIA „Priedmalas T” speciālo atļauju (licenci) komercdarbībai zvejniecībā uz 5 

(pieciem) gadiem – no 2022.gada 19.janvāra līdz 2027.gada 18.janvārim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

5. 
Par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.49:57) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – decembrī saņemts iesniegums no biedrības par citu telpu 

ierādīšanu, pēc tam, kad biedrībai iepriekš piešķirto telpu nodeva policijas vajadzībām. Ir atrasta 

cita telpa šai pašā ēkā, kultūras centram nav iebildumu, biedrībai arī nav, tāpēc sagatavots 

lēmuma projekts par šīs telpas piešķiršanu bezatlīdzības lietošanā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, viņš paziņo, ka iesniegs priekšlikumu par citu līguma projektu un 

skaidro atšķirības viņa piedāvātajā līguma variantā. 

Jautājumus uzdod Keisters, Legzdiņa, Aigars Vītols, Pozņaks, Žilko, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Atbalstīt precizēto līguma projektu. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Baldones Māksla” telpu 36,5 m2 platībā, 

nekustamajā īpašumā Daugavas iela 2A, Baldone, Ķekavas novads, ar mērķi, lai tā tiktu 

izmantota kultūras vajadzībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

6. 
Par apgrūtinājuma nodibināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:02:23) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

nodibināt servitūtu piekļuves nodrošināšanai viņa īpašumam. Īpašums Daugavas ielā 43 pieder 

pašvaldībai un caur to noteikta piekļuve iesniedzēja īpašumam. Pa šo pašu ceļu piekļuve tiek 

nodrošināta vēl vienam īpašumam, tomēr viņiem servitūtu nevajag, jo nav autotransporta. 

Daugavas ielā 43 atrodas dzīvojamā māja, kurai nav sakārtotas īpašuma tiesības, zeme piekrīt 

pašvaldībai, tomēr tā nav uzmērīta un nav ierakstīta zemesgrāmatā. Legzdiņa aicina atbalstīt 

lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt servitūta nodibināšanas līgumu ar nekustamā īpašuma Daugavas iela 45, Baldonē 

īpašnieku par ceļa servitūta nodibināšanu nekustamā īpašuma Daugavas iela 43, kas atrodas 

Baldonē, Ķekavas novadā, par labu nekustamā īpašuma Daugavas iela 45, Baldonē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:04:45) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – jautājumu komiteja izskatīja un atbalstīja zemes gabala 

375 kv.m.platībā atsavināšanu izsoles ceļā. Zeme novērtēta par 8600 euro, kadastrālā vērtība 

noteikta 1762 euro, un izsoles sākuma cena noteikta 8800 euro. Sagatavots atbilstošs lēmuma 

projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu Birzes iela 6A, 

Baložos, platībā 0.0375 ha, to pārdodot izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:06:06) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – komiteja lēma par zemes gabala 628 kv.m.platībā 

atsavināšanu izsoles ceļā. Zeme novērtēta par 3300 euro, tās kadastrālā vērtība ir 852 euro un 

izsoles sākuma cena noteikta 3490 euro. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 
Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu Sudraba iela 1, 

Jenčos, Ķekavas pagastā, platībā 0.0628 ha, to pārdodot izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

9. 
Par apbūves tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:07:30) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – jautājums kļuva aktuāls pēc Latvenergo iesnieguma 

saņemšanas par auto uzlādes stacijas izveidošanu Ķekavā. Pēc iesnieguma saņemšanas tika 

vērtēts, kur tad šo uzlādes staciju varētu izveidot, atrasts labākais variants, notikusi vērtēšana un 

šobrīd sagatavots lēmuma projekts par apbūves tiesību izsoli. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt apbūves tiesību uz Ķekavas novada pašvaldībai piederošās zemes vienības Nākotnes 

iela 1A, Ķekavā, daļu 0,0055 ha platībā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par grozījumiem valdījuma līgumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:09:15) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – jautājums skar Ķekavas ambulanci, kas lūdz ēkā Zaļā ielā 

5, Baložos, piešķirt valdījumā divas papildus telpas un koridoru ārstniecības pakalpojumu 

nodrošināšanai. Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem valdījuma līgumā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt jaunā redakcijā starp Ķekavas novada pašvaldību un PA “Ķekavas ambulance” 

2018.gada 15.janvārī noslēgtā Valdījuma līguma Nr.1-17.1/18/17.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:14:06) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemti divi iesniegumi no  privātpersonām, kur viena 

atsakās no zemes nomas zem šķūnīšiem un otra piesakās šai zemes nomai. Sagatavots atbilstošs 

lēmuma projekts, komitejā atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Piešķirt nomā zemi 0,0087 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Dārzāres”, ar adresi Vanagkalnu iela 2, Baldonē) A.A., nosakot zemes 

nomas līguma termiņu no 2022.gada 1.janvāra līdz 2026.gada 31.decembrim, malkas 

šķūnīša uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

12. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:15:43) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas par zemes nomas 

līguma pagarināšanu mazdārziņa zemei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Grozīt starp Ķekavas novada pašvaldību un K.P. 2012.gada 8.oktobrī noslēgto lauku apvidus 

zemes nomas līgumu Nr.21-19/12/69.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:17:28) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas par zemes nomas 

līguma pagarināšanu, jo uz šīs pašvaldībai piederošās zemes atrodas personai piederoša 

saimniecības ēka un siltumnīca. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Grozīt starp Ķekavas novada pašvaldību un S.J. 2012.gada 29.novembrī noslēgto lauku 

apvidus zemes nomas līgumu Nr. 21-19/12/84.  

Lēmums pielikumā.   
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14. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:19:07) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas par zemes nomas 

līguma pagarināšanu Katlakalnā, jo uz zemes atrodas šai personai piederoša dzīvojamā māja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Grozīt starp Ķekavas novada pašvaldību un V.B. 2012.gada 14.decembrī noslēgto lauku 

apvidus zemes nomas līgumu Nr. 21-19/12/86.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:20:28) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas par zemes bijušajā 

DKS Ziedonis nomas līguma pagarināšanu, uz zemes atrodas personai piederoša dārza māja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Grozīt starp Ķekavas novada pašvaldību un R.Č-V. 2013.gada 16.janvārī noslēgto lauku 

apvidus zemes nomas līgumu Nr. 21-19/13/5.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:22:18) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas par mazdārziņa 

730 kv.m.platībā nomas līguma pagarināšanu, jo uz zemes atrodas personai piederoša dārza 

māja. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Grozīt starp Ķekavas novada pašvaldību un A.R.. 2014.gada 6.oktobrī noslēgto lauku 

apvidus zemes nomas līgumu Nr. 21-19/14/62.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:24:50) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas par 587 kv.m.lielā 

zemes gabala nomas līguma pagarināšanu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Grozīt starp Ķekavas novada pašvaldību un I.A. 2015.gada 8.decembrī noslēgto lauku 

apvidus zemes nomas līgumu Nr. 21-19/15/156.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:26:36) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no juridiskas personas par trīs zemes 

vienību nomas pagarināšanu uz vienu gadu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Variks, Blese. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Baldones novada pašvaldību un SIA “Pro-Farms” 2017.gada 

30.martā noslēgtajā zemes nomas līgumā Nr.1-24/9.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:30 līdz plkst. 10:40. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

19. 
Par administratīvā līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:45:34) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir turpinājums jau iesāktajam procesam, saņemts personas 

iesniegums ar lūgumu slēgt administratīvo līgumu, lai varētu uzsākt privātmājas būvniecību. 

Detālplānojums apstiprināts jau 2009.gadā, bet tā realizācija notikusi tikai zemes sadalīšanas 

daļā, bet ne daļā par infrastruktūru. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Andris Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt administratīvo līgumu ar D.V. par detālplānojuma “Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas 

pagastā, realizācijas kārtību nekustamajam īpašumam Celmiņu ielā 16.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:50:14) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – īpašums ir 4,4 ha liels, sastāv no divām zemes vienībām, viena 

– 3,4 ha un otra – 1 ha, un iesniedzējs lūdz atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi mazākajam 

zemes gabalam, jo vēlas to sadalīt apbūvei. Šī iecere atbilst Daugmales pagasta teritorijas 

plānojumā noteiktajai izmantošanai. Komiteja ieceri atbalstīja. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Bikšas-1”, Dzintaros, Daugmales 

pagastā, sadalīšanai un apbūvei saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par atkārtotu darba uzdevuma izdošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:51:56) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – domes lēmums par detālplānojuma izstrādi pieņemts 

2018.gadā, 2020. gadā pieņemts lēmums par darba uzdevuma termiņa pagarināšanu, tomēr 

2020.gadā ir mainījušies Ministru kabineta noteikumi, kas šo regulē, tāpēc šogad darba uzdevumu 

vairs nevar pagarināt, bet tas jāizdod no jauna. Detālplānojuma mērķis ir zemes sadale dažāda 

veida dzīvojamo māju un pakalpojuma objektu būvniecība. Zemes gabals ir 24 ha liels. Komiteja 

jautājumu izskatīja un atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdot darba uzdevumu Nr. D-2022-3 detālplānojuma “Beitiņi-4”  izstrādes uzsākšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par atkārtotu darba uzdevuma izdošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:56:42) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – līdzīgs gadījums kā iepriekšējā jautājumā, zeme atrodas netālu 

no iepriekšējā, sagatavots atkārtots darba uzdevums, tikai tas papildināts ar papildus prasībām 

saskaņojumos, tāpat iekļauta prasība par apgriešanās laukumu izveidošanu strupceļu galos. 

Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 
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Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Variks, Križanovskis, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdot darba uzdevumu Nr. D-2022-2 detālplānojuma “Mašēni”  izstrādes uzsākšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par atkārtotu darba uzdevuma izdošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:02:41) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir pēdējais jautājums par atkārtotu darba uzdevumu 

izdošanu. Pirmais darba uzdevums šim detālplānojumam tika izdots 2019.gadā, bet tā kā noteiktie 

divi gadi jau pagājuši, tad to nevar pagarināt, bet jāizdod jauns darba uzdevums. Detālplānojuma 

izstrādes mērķis ir zemes sadale savrupmāju būvniecībai. Komiteja jautājumu izskatīja un lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdot darba uzdevumu Nr. D-2022-4 detālplānojuma “Sproģi-1” izstrādes uzsākšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:05:36) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts iesniegums no attīstītāja ar lūgumu apstiprināt 

izstrādāto detālplānojumu. Lēmums par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu pieņemts 2020.gada 

15.oktobrī, ir secināts, ka izstrādātais detālplānojums atbilst darba uzdevumam, tāpēc to var 

apstiprināt. Tāpat kā parasti tiks noslēgts administratīvais līgums par detālplānojuma īstenošanas 

kārtību. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 
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Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Keisters, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Olektes”, Rāmavā, Ķekavas pagastā,  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

25. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:10:42) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis un nākamie jautājumi saistīti ar saņemto Valsts zemes 

dienesta vēstuli, kurā tā lūdz izvērtēt esošā zemes lietošanas mērķa atbilstību Ministru kabineta 

noteikumiem. Pēc būtības šis zemes gabals ir 3,25 ha liels, tas ir pašvaldības īpašumā, šobrīd tam 

noteiktais mērķis ir pārējo sabiedriskās nozīmes objektu apbūve, bet faktiski uz zemes aug mežs, 

tāpēc Valsts zemes dienests norādījis, ka jāapsver zemes lietošanas mērķa maiņa. Sagatavots 

atbilstošs lēmuma projekts, ar kuru zemei tiks noteikts mērķis – meža zeme. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Keisters, Križanovskis, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Ledlauži”, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķi.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

26. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:22:11) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – tāds pats jautājums, kā iepriekšējais, arī pamatojas uz Valsts 

zemes dienesta vēstuli, īpašums 2,81 ha platībā arī pieder pašvaldībai, tikai šai zemē izvietots 
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brīvdabas sporta laukums. Ar lēmumu 2ha no šī īpašuma tiek piešķirts mežsaimniecības mērķis un 

0,82 ha paliek sportam un atpūtai aprīkotas dabas teritorijas. Šobrīd visai zemei noteiktais 

lietošanas mērķis ir - pārējo sabiedriskas nozīmes objektu apbūve. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Keisters, Križanovskis, Dace Cīrule, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Bumbiņas”, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

27. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:39:23) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – nākamais mērķa maiņas jautājums, tikai atšķirībā no 

ieppriekšējiem zemes gabaliem, šie pieder privātpersonai, viens ir aptuveni 0,5 ha liels, otrs  - 

aptuveni 1 ha liels, un apmēram pusi no šiem zemes gabaliem aizņem mežs, tāpēc ar mežu 

apaugušajai daļai piešķir attiecīgo mērķi, arī šie zemes gabali iekļauti Valsts zemes dienesta 

sarakstā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Keisters, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Lāceņu iela 4 un Mākoņkalna iela 5, Katlakalnā, Ķekavas 

pagastā, lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

28. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:42:03) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – arī šis zemes gabals pieder privātpersonai, tas ir 0,18 ha liels, 

tā pašreizējais lietošanas mērķis ir dzīvojamo māju apbūve, tomēr uz zemes atrodas mežs, tāpēc 

Valsts zemes dienests iesaka izvērtēt lietošanas mērķi. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 
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Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Andris Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Priežkalni”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.   

 
 

 

29. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:46:34) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis īpašums ir neliels 0,2 ha, tas pieder privātpersonai un 

lietošanas mērķis tam ir dzīvojamo māju apbūve, bet zemes dienests konstatējis, ka uz zemes daļas 

atrodas mežs, tāpēc šai daļai tiek mainīts lietošanas mērķis uz meža zemi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Grantu iela 11A, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, lietošanas 

mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

30. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:48:25) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis zemes gabals atrodas kaimiņos iepriekš apskatītajam, 

zemes īpašums 0,18 ha platībā pieder privātpersonai, pašreizējais tā lietošanas mērķis ir 

dzīvojamo māju apbūve, bet 0,05 ha no zemes aizņem mežs, tāpēc šai daļai tiks mainīts lietošanas 

mērķis. 

Jautājumu nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Grantu iela 9A, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

31. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:50:13) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – zemes īpašums ir 3 ha liels pieder privātpersonai, lietošanas 

mērķis ir dzīvojamo māju apbūve, vinelaicīgi 0,08 ha platībā uz zemes atrodas mežs, tāpēc šai 

daļai tiks mainīts lietošanas mērķis uz mežsaimniecības zemi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Grantu iela 11, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

31. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 2:52:22) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir pēdējais no šīs sērijas jautājumiem, īpašumi ietilpst 

vienadetālplānojuma teritorijā un tie pieder vienai privātpersonai, lietošanas mērķis ir dzīvojamo 

māju apbūve, bet faktiski lielāko daļu zemes aizņem mežs, tāpēc šai meža daļai tiks mainīts 

lietošanas mērķis. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Mainīt detālplānojuma “Tošas-1”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, teritorijā ietilpstošo trīs 

nekustamo īpašumu lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

33 
Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 2:54:06) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut izstrādāt 

lokālplānojumu ar mērķi mainīt būvlaidi, un tas saistīts ar to, ka zemes gabalos, kas abi pieder 

vienam īpašniekam, atrodas ēka, kas iecelta būvlaidē, līdz ar to nav iespējama ēkas nodošana 

ekspluatācijā. Pati ēka ir uzbūvēta 2000.gadā. Lokālplānojuma izstrādi persona veiks par saviem 

līdzekļiem. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt lokālplānojuma izstrādi nekustamajiem īpašumiem Pavasara ielā 36 un 

Pavasara ielā 38, Baložos, Ķekavas novada Baložu pilsētas teritorijas plānojuma 

grozījumiem saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

34. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:00:42) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – 3.novembra domes sēdē jau tika pieņemti vairāki šādi lēmumi, 

lai nodrošinātu piekļuvi tālāk esošajai Everesta ielai un risinātu sasāpējušos piekļuves jautājumus 

šai vietā. Šobrīd saņemts iesniegums no šī īpašuma īpašnieka ar piekrišanu pašvaldības ielas 

statusa noteikšanai daļai īpašuma Ozolzīles, tāpēc sagatavots attiecīgs lēmuma projekts. Komiteja 

lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Noteikt daļai nekustamā īpašuma “Ozolzīles”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, pašvaldības 

nozīmes ielu statusu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

35. 
Par darbībām saistībā ar jauna bērnudārza būvniecību Baložos 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:02:53) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – kā jau zināms, tad pašvaldība pieņēmusi konceptuālu lēmumu 

– būvēt bērnudārzu Baložos ar 256 vietām, paredzēta moduļu tipa būve. Lai šo projektu īstenotu, 

nepieciešams sakārtot arī apkārtējo infrastruktūru, t.i. jāizbūvē rotācijas aplis, jāpārbūvē divas 

ielas, kā arī jāizbūvē apvienotais gājēju un velo celiņš. Tāpat 6.janvārī saņemta projektētāja 

vēstule, ar kuru tas vēlas izbeigt būvprojekta izstrādi, un saņemts arī vadības grupas ziņojums par 

nepieciešamību veikt jaunu iepirkumu būvprojekta izstrādei. Ar šo lēmumu tiks paredzēti 

2023.gada budžetā 297 tūkstoši Rīgas un Sila ielas krustojuma pārbūvei par rotācijas apli un 161 

tūkstotis Sila iela posma no Baložu ielas līdz Meža ielai pārbūvei, bet 2024.gada budžetā tiktu 

paredzēti 405 tūkstoši Meža ielas pārbūvei posmā no Čamaņu ielas līdz Skudru ielai un vēl 90 

tūkstoši veloceliņa izbūvei. Tāpat lēmuma projekts paredz izbeigt attiecības ar pašreizējo 

projektētāju. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Žilko, Križanovskis, Zavadska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Paredzēt līdzekļus infrastruktūras uzlabošanai Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada un 

2024.gada budžetā un/vai plānot pieteikties Valsts kases kredīta līdzfinansējumam saskaņā ar 

aktuālajiem Ministru kabineta noteikumiem.   

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst.12:10 līdz plkst.12:20. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

36. 
Par teritorijas nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:20:10) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – viņa paskaidro, ka sākotnēji komiteja izskatīja jautājumu 

par nodomu protokola slēgšanu ar biedrību, tomēr jautājuma izskatīšanas gaitā tika konstatēts, ka 

jāslēdz sadarbības līgums, tāpēc jautājuma nosaukums būtu jāmaina, par ko viņa arī ir iesniegusi 

priekšlikumu – “Tehnisks precizējums kartiņas nosaukuma maiņa -  Par sadarbības līguma 
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slēgšanu ar Doles saviesīgo biedrību.”. Pēc būtības biedrība vēlas iesniegt projektu valsts 

finansētā programmā “Ģimenei draudzīga pašvaldība”. Projekta ietvaros tiks rīkoti dažādi 

pasākumi. Ja epidemioloģiskā situācija to atļaus, tad šā gada 15.maijā tiks rīkotas ģimeņu sporta 

spēles ābeļdārzā pie Doles tautas nama, un šis lēmuma projekts ir tieši par to, ka pašvaldība 

nodod uz šo vienu dienu biedrībai bezatlīdzības lietošanā šo teritoriju. 

Zvaigzne komentē situāciju – lēmuma projekts ir par zemes nodošanu bezatlīdzības lietošanā, bet 

sadarbības līgumam nav vajadzīgs domes akcepts, jo tas nesatur finansiāla rakstura sadarbību un 

to slēdz izpildvara. Zemes nodošanu bezatlīdzības lietošanā pieļauj normatīvie akti, jo biedrībai ir 

piešķirts sabiedriskā labuma organizācijas statuss. Viņš atbalsta kartiņas nosaukuma maiņu, lai 

tas atbilstu lēmuma būtībai. 

Tiek nomainīts kartiņas nosaukums un Zvaigzne uzskata, ka par Romanovskas priekšlikumu 

nebūtu jābalso. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt biedrībai “Doles saviesīgā biedrība” bezatlīdzības lietošanā Ķekavas novada 

pašvaldības teritoriju Skolas ielā 2, Ķekavā, ābeļdārzā, pie Doles tautas nama, 2022. gada 

15. maijā, biedrības organizētās Ķekavas novada ģimeņu sporta spēles Ģimenes dienas 

aktivitātēm. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

37. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:26:08) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis ir kārtējais nolikums, kurš jāgroza saistībā ar 

centralizētās grāmatvedības ieviešanu pašvaldībā. Komiteja lēmuma projektu izskatīja un 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” 

nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  
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38. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:27:49) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – nolikums izstrādāts, lai varētu apbalvot izcilākos novada 

sportistus, apbalvošanas pasākums paredzēts 28.janvārī. Komitejā tika lemts, ka uz domes sēdi 

tiks sagatavoti labojumi šai nolikumā, tomēr viņa ir nepatīkami pārsteigta, ka domes 

neapstiprināts nolikums parādījies publiskajā telpā. Viņa domā, ka tā nedrīksētu darīt, jo 

nolikums vispirms bija jāapstiprina domei, un kā bija zināms, tad iesniegti arī priekšlikumi 

nolikuma labojumiem. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Aigars Vītols secina, ka priekšlikums paredz ļoti būtiskas izmaiņas 

nolikumā, tāpēc vēlas saprast izmaiņu būtību. 

Gorkšs komentē savu priekšlikumu par nolikuma grozījumiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Gorkšs, Keisters, Cīrule, Andris Vītols, Agnese 

Geduševa.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:05 līdz 14:05. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

Pēc pārtraukuma turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Gorkšs, Cīrule, Žilko, Aigars Vītols. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Gorkšs, Cīrule, Geduševa, Ceļmalnieks, Andris Vītols, Geduševa otrreiz, Aigars 

Vītols. 

Žilko izsaka sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Riharda Gorkša –  

Izteikt Ķekavas novada sporta laureāta nolikuma 4.1.punktu sekojošā redakcijā (skatīt 

pievienoto dokumentu). 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 3 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Riharda Gorkša –  

Izteikt 4.1.4.punktu sekojoši: "Nominācijas “Tautas sports” kategorijā (sportistiem visās 

vecuma grupās): [..]" 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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3.priekšlikums no Riharda Gorkša –  

Izteikt 4.1.6. punktu sekojošā redakcijā: “Atsevišķu nomināciju kategorijā (sportistiem visās 

vecuma grupās): [..]” 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

4.priekšlikums no Riharda Gorkša –  

Papildināt 4.1.6.punktu ar 4.1.6.7 apakšpunktu sekojošā redakcijā: “2021.gada sportists 

galda sporta spēlēs” 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

5.priekšlikums no Daces Cīrules –  

3.2.Izteikt nolikuma punktu 3.2. šādā versijā “Ķekavas novada sporta laureātus 2021” 

izvērtē komisija šādā sastāvā: 

3.2.1. Ķekavas novada domes Izglītības, kultūras un sporta komitejas pārstāvis Rihards 

Gorkšs; 

3.2.2. Baldones sporta kompleksa pārstāvis Edgars Brigmanis; 

3.3.3. Baložu pilsētas sporta iniciatīvu centra pārstāvis Lauma Žilko; 

3.2.4. Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūras pārstāvis Reinis Zobens; 

3.2.5. Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija” 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes pārstāvis Linda Zaķe. 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede), “Pret” – 5 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa), “Atturas” – 4 (Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Nepiedalās” – 2 (Juris Žilko, Rigards Gorkšs), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

6.priekšlikums no Aigara Vītola –  

Izteikt nolikuma 4.1.1.3 punktu  “Bērnu sporta komanda zēniem”; 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede), “Pret” – 4 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), 

“Atturas” – 7 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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7.priekšlikums no Aigara Vītola –  

Papildināt nolikumu kategorijā Bērnu sports ar nomināciju   “Bērnu sporta komanda 

meitenēm”; 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede), “Pret” – 4 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), 

“Atturas” – 7 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja par, jo uzskata, ka ir svarīgi izdalīt 

atsevišķas nominācijas zēniem un meitenēm, no kā viņam sāk likties, ka lēmums tiešām ir politisks, 

nevis tāds, kas atbalstītu bērnu sasniegumus sportā. 

 

 

8.priekšlikums no Aigara Vītola –  

Izteikt 4.1.2.3 punktu -  “Gada komanda jauniešiem”; 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Andris Vītols, Kristīne 

Legzdiņa), “Atturas” – 7 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

9.priekšlikums no Aigara Vītola –  

Papildināt nolikumu kategorijā Jaunatnes sports ar nomināciju  “Gada komanda 

jaunietēm”; 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Andris Vītols, Kristīne 

Legzdiņa), “Atturas” – 7 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Vītols saprot, ka arī jauniešu grupā nav deputātu atbalsts izdalīt atsevišķi jauniešus un jaunietes. 

Viņš norāda, ka pieaugušo un senioru vecuma grupās tiek izdalīts vīriešu un sieviešu sports, tāpēc 

viņam žēl, ka jauniešu un bērnu sportā tas netiek darīts. 

Gorkšs pēdējos četros balsojumos atturējās, jo uzskata, ka Aigaram Vītolam šoreiz nav taisnība. 

Viņš paziņo, ka nākamajos periodos viņš atbalstītu Vītola piedāvāto izdalīšanu, un atgādina, ka 

pagājušais gads bijis grūts, bijuši daudzi ierobežojumi, sevišķi sportošanai telpās, tāpēc uzskata, 

ka šai situācijā konkurence ir pārāk niecīga. Viņš nedomā, ka apbalvotajiem būtu laba sajūta, ja 

apbalvojums būtu par vienām vai divām sacensībām, ko varēja izdarīt tikai vasarā. 

Geduševa dažus priekšlikumus atbalstīja, bet dažus neatbalstīja, viņa piekrīt Gorkša teiktajam, ka 

šis nolikums atbilst situācijai. Viņa kopumā atbalsta sportu un pieļauj, ka, mainoties situācijai, 

varēs mainīt arī nolikumu un to uzlabojot. 
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Žilko secina, ka par priekšlikumiem ir nobalsots un jāveic labojumi lēmuma projektā.  

Zvaigzne norāda, ka līdz ar pieņemtajiem grozījumiem jālabo arī nolikuma pielikums, kur 

uzskaitītas nominācijas. Viņš aicina izsludināt pārtraukumu, lai varētu veikt visas nepieciešamās 

izmaiņas nolikumā. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:10 līdz plkst.15:30. 

Žilko atsāk domes sēdi, konstatē, ka materiāliem pievienots labotais lēmuma projekts un aicina 

balsot par to.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Indra Priede),  

“Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt “Ķekavas novada sporta laureāts 2021” nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Vītols lēmumu atbalstīja, jo notikums ir svarīgs un pasākumam jānotiek, tomēr atzīmē, ka tika 

pārkāpti noteikumi un dokuments labots bez atbilstošiem priekšlikumiem … (pārtrūkst sakari un 

nav dzirdams viedokļa nobeigums). 

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

39. 
Par pārjaunojuma līguma termiņa pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:38:41) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – šis lēmuma projekts jau otro reizi nonācis līdz domes 

sēdei. Jautājuma būtība – 2017.gadā Baldones dome lēma atsavināt īpašumu Tilta ielā 4, to 

pārdodot izsolē. Vienīgā izsoles dalībniece arī ieguva īpašumu, ar tiesībām nosolīto cenu maksāt 

pa daļām. 2018.gadā izsoles uzvarētāja nodeva savas saistības citai privātpersonai, kura līdz pat 

šim brīdim nav spējusi norēķināties ar pašvaldību, visu laiku lūdzot pirkuma līguma 

pagarinājumu. Pagājuši jau trīs gadi un persona atkal lūdz pagarināt līguma termiņu. 

Pamatojoties uz iesniegumu tapis šis lēmuma projekts, par kuru Drošības komitejas locekļi izteica 

savu viedokli. Daļa komitejas locekļu vēlējās pārtraukt attiecības ar šo personu, jo tā ilgstoši 

nespēj norēķināties par savām saistībām, tomēr gala rezultātā komiteja vienojās dot vēl pēdējo 

iespēju šai personai norēķināties par īpašumu. Lēmuma projekts paredz pagarināt līguma termiņu 

līdz šā gada aprīlim, un ja persona līdz noteiktajam termiņam nebūs norēķinājusies, tad līgums 

tiks anulēts. Tā kā komitejas vairākums atbalstīja lēmuma projektu, tad Pozņaks aicina domi 

atbasltīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Variks, Pozņaks, Zvaigzne, Aigars Vītols, Keisters. 

Žilko iesniedzis priekšlikumu par samaksas termiņa precizēšanu lēmuma projektā. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Aigars Vītols, Keisters. 
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Žilko izsaka savu sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Lemjošās daļas 1., 2. un 3. punktā precizēt maksājuma termiņu, nosakot to līdz 2022.gada 

31.martam (ieskaitot)! 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās – 1 (Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš priekšlikumu atbalstīja, un lūdz veikt 

attiecīgo labojumu arī pievienotajos dokumentos. 

Priekšlikums atbalstīts, lēmums papildināts un Žilko aicina balsot par laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās – 1 (Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt vienošanos ar M.L. par grozījumu starp Ķekavas novada pašvaldību un M.L. 

noslēgtajā pārjaunojuma līgumā Nr. BND/2021/1-28/20-LI, izsakot pārjaunojuma līguma 

2.punktu šādā redakcijā: “2. Jaunais pircējs apliecina un garantē, ka ar šī pārjaunojuma 

līguma noslēgšanu tas apņemas pilnā apmērā izpildīt visas saistības pret Pārdevēju, kas izriet 

no Līguma, līdz 2022.gada aprīlim.”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

40. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:11:46) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – sagatavots lēmuma projekts kopīgs visam novadam, kā to nosaka 

normatīvie akti. Līdzšinējā prakse Ķekavā un Baldonē bija atšķirīga, atšķīrās summas, kādas tika 

piemērotas. Pie saistošajiem noteikumiem strādāja darba grupa, kura apzināja arī citu novadu 

pieredzi. Jautājumu izskatīja Īpašumu un Finanšu komitejās, saistošie noteikumi ir pietiekoši 

lakoniski, tāpat tie paredz, ka ar šo saistošo noteikumu stāšanos spēkā spēku zaudēs iepriekšējie 

saistošie noteikumi. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Legzdiņa, Melnieks, Pozņaks, Zvaigzne. 

Aigars Vītols iesniedzis priekšlikumus par pašvaldības nodevas apmēru. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Aigara Vītola –  

SN 5.1.punktu izteikt: 5.1. Sporta sacensības 20.00 EUR 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters),  

“Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola –  

SN 5.2.punktu izteikt: 5.2. Izklaides pasākums 20.00 EUR 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede),  

“Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

3.priekšlikums no Aigara Vītola –  

SN 5.3.punktu izteikt: 5.3. Atrakcijas 10.00 EUR par katru atrakciju 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede),  

“Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav,  

"Atturas" – 2 (Aigars Vītols, Indra Priede),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.1/2022 “Par pašvaldības 

nodevu par izklaidējoša rakstura pasākumu rīkošanu publiskās vietās” un to paskaidrojuma 

rakstu.  

Lēmums pielikumā.  
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41. 
Par kustamās mantas atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:30:26) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – 2015.gadā 10.decembrī pieņemts lēmums, ar kuru aizsākās 

kapitālsabiedrībām nododamo mantu nodošana, atbilstīgi katras kapitālsabiedrības darbības 

jomai. Pagājušā gada 22.decembrī dome pieņēma lēmumu par pakalpojuma līguma slēgšanu ar 

šo kapitālsabiedrību, savukārt pēc novadu apvienošanas tika konstatēts, ka pašvaldībai pieder 

kustamā manta, kura nepieciešama kapitālsabiedrībai tās pienākumu veikšanai, tāpēc secināts, ka 

šī manta jāiegulda kapitālsabiedrības pamatkapitālā. Mantu novērtējis sertificēts vērtētājs, un tās 

kopējā vērtība ir 178400 euro. Lēmumprojekta pielikumā ir nododamās mantas saraksts ar katras 

vērtību. 

Žilko iesniedzis priekšlikumu un to komentē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Precizēt pielikuma gadskaitli, nosakot 2022. gadu. 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, tiek labots lēmuma projekts un Žilko aicina par to balsot. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt, ieguldot SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” pamatkapitālā, kustamo mantu – 

transporta līdzekļus, atbilstoši pievienotajam sarakstam un palielināt SIA “Ķekavas sadzīves 

servisa centrs” pamatkapitālu par  EUR 178 400.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

42. 
Par aizņēmuma ņemšanu projekta realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:36:26) 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš – veikts publiskais iepirkums, lai iegādātos portatīvos datorus 

un citu informāciju tehnoloģiju aprīkojumu projektam Ķekavas un Baložu vidusskolas mācību 

vides uzlabošana, un šī projekta realizācijai nepieciešams aizņēmums no Valsts kases, par to arī 

sagatavots lēmuma projekts. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Lūgt Pašvaldību aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības padomei atļauju 

aizņēmuma saņemšanai projekta ,,Ķekavas vidusskolas un Baložu vidusskolas mācību vides 

uzlabošana” ietvaros paredzētā informācijas un komunikācijas tehnoloģiju aprīkojuma 

iegādei 2022.gadā no Valsts kases EUR 235 115,10 apmērā. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēde tiek slēgta plkst. 16:35. 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 
1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  


